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屢獲殊榮的藝術家Rachel Gadsden博士將來港主持導師培訓工作坊及講座。她的作品探討脆弱、生存和盼望的普世觀念。無論在她的個人作品，或是其他合作計劃中，以創意作為讓弱勢人士發聲的平台，一直是她的藝術動機。Gadsden博士近期的工作主要集中在跨文化合作，連結英國及世界各地的弱勢人士和社群，透過藝術表達並頌揚自我身份、多元性及文化。
Multi award winning artist Dr Rachel Gadsden will hold a trainer’s training workshop and seminar in Hong Kong. Her work explores universal notions of fragility, survival and hope, and her continuing artistic motivation to give a voice, through creativity, to vulnerable individuals is ever present in her solo work and artistic collaborations. Recently Dr. Gadsden’s work has primarily focused on cross-cultural collaborations, engaging vulnerable individuals and communities in UK and internationally, to create art that expresses and celebrates identity, diversity and culture. 
導師培訓工作坊　Trainer’s Training Workshop
在導師培訓工作坊中，Gadsden博士將透過一系列的實用示範和藝術活動引領參加者瞭解及掌握各式可應用於其專業範疇，並能提升工作的技巧及知識。這些知識將讓導師們更深入地瞭解殘疾藝術（Disability Arts）及其實際應用。Gadsden博士亦將展示藝術如何成為形形式式能為導師及其服務對象（包括殘疾及非殘疾人士）的充權手法，此舉最終讓社會更廣泛地支持殘疾人士在社會裡整體的互動和充權。Gadsden博士也會分享在進行藝術充權時需注意的職業道德標準，以防導師無意間與服務使用者構成一種屈尊俯就的關係。
During this Trainer’s Training workshop, Dr. Gadsden will guide each of the participants through an extensive series of practical demonstrations and artistic exercises that will enable the participants to gain understanding and an array of skills and knowledge that will enhance their work within their field and discipline. This knowledge will enable the Trainer to develop a deeper understanding of disability art and it’s practical applications, and Dr. Gadsden will demonstrate how the arts can, in multiple ways, be utilized as means of gaining empowerment for both the Trainer and the Trainer’s disabled or non-disabled client(s), which ultimately leads to the wider society also supporting disability interaction and empowerment across the whole community. Dr. Gadsden will also share the work ethics of the empowerment processes through arts which could avoid the Trainer to be condescending unintentionally.

Art Forms & Techniques 藝術形式和技巧
•        表達性的繪畫和表演
Expressive Drawing & Performance
•        身體地圖 （以身體原大為本的身心靈定位創意地圖）
Body mapping Techniques

•        繪畫技巧
Painting Techniques
•       即席繪畫作為劇場演出
Live Painting as Theatre

•        使用心理地理學（情感記憶與地理場域的心理關係）作為創建戲劇和藝術的方法和過程（混合媒體）
Using psychogeography as a methodology and process for creating theatre and art (mixed media)
•       數碼藝術流程
Digital art processes
講座Seminar

作為一位國際主要的視覺和表演藝術的展能和視障藝術家及殘疾議題倡導者，Gadsden博士將主持一場振奮人心的講座，當中討論及展示她的作品和藝術委約創作。她也會分享自己如何透過藝術工作和倡導行動，為國際社會就殘疾議題和充權帶來重要的文化轉變。Gadsden博士更會在講座中示範她的創作方法，並邀請觀眾一同參與。
Join Dr Rachel Gadsden for an exciting and invigoratingseminar where she will discuss and visually present the work and artistic commissions she undertakes as a leading International practising disabled and visually impaired Visual and Performance Artist and Disability Advocate. Gadsden will demonstrate how, through her artistic work and advocacy actions, she contributes to the important notion of bringing cultural change to our Global Society relating to disability issues and empowerment. Dr. Gadsden will give an artistic demonstration of how she creates her work and will invite the audience to be part of this creation.
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詳情Details
	導師培訓工作坊　Trainer’s Training Workshop

	日期∕時間

Schedule

24小時 hours
	日期 Date
	時間 Time
	備註 Notes

	
	7/9, 8/9 

（六至日Sat - Sun）
	10:00am - 1:30pm

3:00pm - 6:30pm
	午飯時間lunch break
1:30pm – 3:00pm

	
	14/9 （六Sat）
	10:00am - 1:00pm
	/

	
	15/9（日Sun）
	10:00am - 1:30pm

3:00pm - 6:30pm
	午飯時間lunch break
1:30pm – 3:00pm

	地點Venue
	賽馬會共融藝術工房
九龍石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心L3-04 
Jockey Club Inclusive Arts Studio
L3-04, Jockey Club Creative Arts Centre, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon

	語言Language
	英語﹙輔以即時粵語傳譯﹚

English (with Cantonese simultaneous interpretation)

	對象Target 
	社工、老師、藝術家、藝術導師、有興趣人士

Social worker, teacher, artist, arts facilitator, people with relevant interest


	名額Quota
	18（先到先得，額滿即止 First come, first served）

	費用Fee
	HK$1,200

	截止日期

Application 

Deadline
	16/8/2019﹙五 Fri﹚


	備註Remark
	參加者出席率達八成或以上，可獲頒發出席證書。
A certificate of attendance will be issued to participants who have completed the workshop with 80% attendance or above.

本課程只接受郵寄或親身遞交報名。

Application is ONLY valid via mail or by person for this course.


	講座Seminar

	日期 Date
	14/9/2019（六Sat）

	時間 Time
	3:30pm - 5:30pm

	對象Target
	有興趣人士 People with relevant interest

	名額 Quota
	50（先到先得，額滿即止 First come, first served）

	費用 Fee
	免費 Free

	地點Venue
	香港金鐘法院道3號英國文化協會307-308室
Rm 307-308 British Council, 3 Supreme Court Road, Admiralty, Hong Kong

	語言Language
	英語﹙輔以即時粵語傳譯﹚

English (with Cantonese simultaneous interpretation)


我們樂意按殘疾人士不同需要作出適當安排，請聯絡我們。
We strive to make our programmes accessible to all. Please contact us and let us know your needs.

查詢 Enquiries
電話Tel：(852) 2777 8664

    傳真Fax：(852) 2777 8669
電郵Email：jcias@adahk.org.hk    
Facebook: www.facebook.com/jcias 
網址Website：www.adahk.org.hk/jcias
地址：香港九龍石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心L3-04賽馬會共融藝術工房
Address: Jockey Club Inclusive Arts Studio, L3-04, JCCAC, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon,   Hong Kong.
Page 4 報名表，見報名表檔案 Application form, please see it in the file, application form.
Page 5參加者須知，見報名表檔案 Notes for All Applicants, please see it in the file, application form. 
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Rachel Gadsden　　導師及講者 Facilitator & Speaker
Rachel Gadsden博士是屢獲殊榮的英藉視覺及表演藝術家和藝術總監，早年在中東成長。作為表現主義的藝術家，她在英國和國際的計劃中從事個人創作和藝術委約項目，範疇涵概繪畫、表演、數碼電影和動畫，藉以建立跨文化對話，探討人性的普世觀念。Gadsden博士目前專注於英國／阿拉伯的合作，以期連繫兩地的主流和弱勢／殘疾人士及社群，一同頌揚個人身份，文化及精神。
Dr Rachel Gadsden is a British multi award winning visual and performance artist and artistic director, who spent her formative years in the Middle East. Expressionist in artistic approach, she creates both solo and collaborative art commissions and projects nationally and internationally through painting, performance, digital film and animation, with the objective of developing cross-cultural dialogues considering universal notions of humanity. Gadsden currently focuses on UK/Arab collaborations, engaging mainstream and vulnerable/disabled individuals and communities in UK & the Arab region, celebrating identity, culture and spirit.

	重點項目 Signature Projects

	2012
	London Cultural Olympiad commissions - Unlimited Global Alchemy, UK & SA & Starting Line, UK

倫敦文化奧林匹克委員會- Unlimited Global Alchemy, UK & SA & Starting Line, UK

	2009-2015
	4 major commissions for UK Parliament
英國議會的4個主要委約項目

	2008-2016
	4 Paralympic Games, Beijing, London, Sochi and Brazil 

4屆殘疾奧運會：北京、倫敦、索契和巴西

	近期項目 Recent Projects 

	2019
	Keynote speaker, Arts Activated Conference, Sydney  

「藝術起動」研討會主講嘉賓，悉尼

	
	FIFA – FIFA Women’s World Cup Museum exhibition, Paris and Global “True Passion” campaign 
FIFA女足世界杯博物館展，巴黎和全球“True Passion”運動

	
	“Narratives of Displacement” University of Birmingham and British Academy in collaboration with Dr Yafa Shanneik
伯明翰大學、英國學院與Yafa Shanneik博士合作計劃「遷徙的敘事」

	2018, 2019
	Misk Art Foundation and Misk Art festival, Saudi Arabia 

Misk 藝術基金及Misk 藝術節，沙地亞拉伯


www.rachelgadsden.com
譚美卿 Tam Mei Hing, Janet　　講座主持人Seminar Moderator

現任香港展能藝術會項目總監，曾於2007-2015年間任執行總監。譚氏自學生時代已開始參與戲劇活動，並自1996年以來以藝術家、戲劇工作坊導師、一人一故事劇場工作者及藝術行政人員等多個身份參與展能工作。2015年往台灣修讀佛學，並研究佛教與殘疾。
她擁有台灣佛光大學的碩士學位（佛學）、香港中文大學的碩士學位（文化管理）、香港大學 SPACE 的深造文憑（戲劇），亦是美國的一人一故事劇場中心的畢業生。

Janet started participating in theatre since she was a student. Formerly the Executive Director (2007-2015) and currently Programme Director of the Arts with the Disabled Association Hong Kong, Janet works with people with different (dis)abilities as an artist, workshop facilitator, Playback Theatre practitioner and art administrator since 1996. She left for further studies in Taiwan in 2015 in Buddhist Studies and her research interest is in Buddhism and Disability. 
She holds an MA in Buddhist Studies (Fo Guang University, Taiwan), an MA Cultural Management (Chinese University, Hong Kong) and a Postgraduate Diploma in Theatre Studies (HKU SPACE). She is a Graduate of the Centre for Playback Theatre (USA).

